
Делегаткиња Нермина Капетановић упутила је два питања Савјету министара БиХ 

која гласе:  

1. ''Које мјере предузима Савјет министара Босне и Херцеговине како би се број 

граничних прелаза за промет робе биљног и животињског поријекла ускладио са 

потребама Босне и Херцеговине? 

2. У којој фази израде је Акциони план за превазилажење импликација приступања 

Републике Хрватске Европској унији на Босну и Херцеговину?''  

 


